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Expedient Assumpte

2024/1-D103  
D103 Consell Escolar Municipal
Emissor :  IMET (Educació)
Codi :  15250124151631027163 

Plenari CEM 23-10-2023

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLENARI  DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL DE 
TARRAGONA CELEBRADA EL DIA 23 D’OCTUBRE DE 2023

Sessió: Ordinària 
Data: 23 d’octubre de 2023
Lloc: IMET

Hora d’inici: a les 18:20 hores
Hora de Finalització: 19:40 hores 

Membres del Consell Escolar Municipal que assisteixen a la sessió:

President delegat  
Sr. Bernardo Álvarez Merino 

Membres que assisteixen:

Sra. Maria Cecilia Mangini Schäfer, en representació del grup municipal PSC

Sr. Guillermo García de Castro, en representació del grup municipal PSC

Sr. Jordi Fortuny Guinart, en representació del grup municipal ERC

Sra. Gemma Fusté García, en representació del grup municipal ERC

Sra. Elvira Vidal Sensi, en representació del grup municipal Junts

Sr. Jaime Duque Moreno, en representació del grup municipal VOX

Sr. Daniel Casas Suárez, en representació del grup municipal ECP

Sra. Blanca Carrión Esquerra, en representació dels centres d’educació primària públics

Sra. Herminia Robles Gomez, en representació dels centres d’educació primària públics

Sr. Jordi Satorra Marin, en representació dels centres d’educació secundària privats

Sra. Teresa Roig Gaya, en representació dels centres d’educació secundària privats

Sr. Francisco Sardaña Álvarez, en representació dels centres d’educació secundària privats

Sra. Ana Madrid Parra, en representació dels mestres dels centres públics

Sra. Helena Pascual Adserà, en representació del PAS dels centres privats.

Sra. Sheila Navarro Calvache, en representació de l’alumnat dels centres privats.

Sra. Sandra Valls Fernández, en representació dels centres d’educació especial
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Membres que assisteixen:
Sra. Núria Ibern Prieto, en representació de les Llars d’Infants municipals

Sr. Ramon Casamitjana Olivé, en representació del Centre Municipal d’Adults

Sra. Neus Roig Saiz, en representació els sindicats

Sra. Maria Teresa Franch Díaz, en representació d’aFFaC

Membres que no assisteixen
S’han excusat:

Sra. Maria Elisa Vedrina Consesa, en representació del grup municipal PP

Sra. Maria José Rivas Hernández, en representació dels mestres dels centres privats.

Sra. Rosa Piñero Guibernau, en representació de pares i mares dels centres privats.

Sra. Maria Ursula López Carricondo, en representació de pares i mares dels centres públics.

Sra. Eva Pocurull, en representació de pares i mares els centres privats.

Sr. Oscar Otero Rodríguez, en representació de l’alumnat dels centres privats.

Sr. José Diego Vargas, representant dels Serveis Territorials d’Educació. 

Sr. Aleix Lanza Bermejo, en representació de l’Escola Municipal de Música. 

Sra. Núria Barberà Sole, en representació dels centres públics. 

Sra. Esther Garro, en representació dels centres privat. 

Sr. Lluís Escrich, en representació dels centres privat.

Membres que no assisteixen
No s’han excusat:
Sra. Anna Vallvé Fontana, en representació de pares i mares dels centres privats.

Sra. Francesca Miracle Vallés, en representació del PAS dels centres privats.

Sr. Jordi Rubio Piñol, en representació de pares i mares dels centres públics.

Sra. Sara Cardona Zuruada, en representació de l’alumnat dels centres públics.

Sra. Avril Franch García, en representació de l’alumnat dels centres públics.

Sr. Josep Maria Juncosa, en representació dels pares i mares dels centres públics.

Assisteixen com a convidats, representants del Consell Escolar de Centre:

Sr. Enric Verdú Font, representat CEC Institut Campclar

Sra. Ina Martínez Simó, representant CEC escola Marcel·lí Domingo

Sra. Ana Maria Mateu Morello, representant CEC Escola i conservatori de música

Sr. Jordi Rovira Palau, representant CEC col·legi Dominiques

Sra. Carme Mas Morillas, representant CEC Institut Vidal i Barraquer

Sr. Israel Fernández González, representant CEC Escola Educació especial Sant Rafael
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Assisteixen com a convidats, representants del Consell Escolar de Centre:
Sr. Víctor Pomerol Epañol, representant CEC escola Riu Clar i Institut escola Mediterrani

Sr. Juan Manuel Patón Casas, representant CEC Centre Formació d’Adults municipal

Sr. Alfredo González Martínez, representant CEC Col·legi Joan Roig

Sr. Oscar Urgel Bardají, representant CEC Llar d’infants municipal Arrabassada

Sra. Ivana Martínez Valverdú, representant CEC col·legi El Carme

Sra. Belén Riola Brull, representant CEC Centre de Formació d’Adults Josep Massanès

Sra. Nagle Sah El Kaya, representant CEC escola Pau Delclòs

Hi assisteixen la Sra. Clàudia Aznar Sedó, directora de l’IMET; la Sra. Maria Rosa Nevado Silva, tècnica 
de l’IMET, la Sra. Alba Cotes Olaya, tècnica de l’IMET, la Sra. Jèssica Casas Casajuana, tècnica de 
l’IMET. 

Actua de secretària delegada, la Sra. Alexandra Larriba Llauradó.

A la ciutat de Tarragona, a les 18:00 hores del dia 23 d’octubre de 2023, es reuneixen els/les senyors/es 
relacionats/ades, per tal de celebrar la sessió ordinària del Plenari del Consell Escolar Municipal, sota la 
presidència del Sr. Bernardo Álvarez Merino, assistit de la secretària delegada, la Sra. Alexandra Larriba 
Llauradó.

ORDRE DEL DIA

Tot seguit passa a l’ordre del dia.

Informació de la presidència. Explica breument els diferents projectes d’aquest trimestre.

El President explica que la sessió d’inici del curs es va realitzar el passat 28 de setembre posant l’accent 
a les arts a l’educació que marcaran moltes de les activitats que es volen fer des de l’IMET.

Tot seguit passat a fer una breu explicació dels projectes:

- Petita infància: l’espai nadó ja està en funcionament i ha tingut molt bona acollida. L’espai familiar 
que, a partir del 2 de novembre s’iniciarà i espera que continuarà tenint molt bona acollida, i també 
es preveu iniciar, aquest proper cap de setmana, les arts en famílies.

- Participació: la reunió trimestral de les AFA’s va tenir lloc el 10 d’octubre, la segona trobada es 
preveu per al 19 de novembre i el 20 de novembre, coincidint amb el dia dels Dret dels infants, es 
farà a la Rambla de Ponent. L’escola de famílies, és un projecte que va adreçat a pares i mares, 
promogut per les AFA’s, es fan diverses xerrades, una a l’Institut Martí Franquès i una altra a l’IMET. 
Aquest trimestres estarà relacionada amb el joc autònom i com acompanyar-lo, el 28 de novembre a 
la Llar d’infants el Serrallo.

- Projectes de ciutat educadora i educació 360: s’han fet diverses trobades per impulsar el tema de 
l’educació musical i de ciutat. També estan com a ciutat participant a la xarxa del camp de 
Tarragona del treball de les xarxes de lleures 360. S’està impulsant el projecte de patis oberts, que 
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s’està treballant de manera transversal amb altres departaments, ja s’ha parlat amb els centres on 
es durà a terme el projecte. 

Es continuarà amb l’espai de la guingueta al Parc de la Ciutat, els diumenges al matí, ja que ha 
tingut molt bona acollida. El proper 11 i 12 de novembre es tornarà a fer el Projecte Tarragona Juga, 
per fomentar els jocs de taula. Els Premis IMET, es durà a terme el 30 de novembre, coincidint amb 
el dia de les ciutats educadores, són uns premis consolidats amb 12 edicions. I finalment, l’Arbre 
dels desitjos, projecte també ja consolidat i que es farà el 16 de desembre. 

Informació nou reglament del Consell.

El president passa la paraula a la Sra. Maria Rosa Nevado, tècnica de l’IMET per tal que expliqui als 
membres assistents el contingut del nou reglament i les actuacions que es duran a terme a partir d’ara. 

- Pren la paraula la Sra. Maria Rosa Nevado i, en primer lloc explica la finalitat del nou reglament: 
adaptació a la normativa actual, incloure mecanismes de participació, comunicació i informació 
(sessions presencials i telemàtiques), ampliació de tots els sectors de la comunitat educativa i 
donar una continuïtat de representació, amb una durada de quatre anys. El sector de 
representants s’ha canviat, ampliant els membres amb aquesta visió àmplia que es creu que s’ha 
de donar al consell. 

Pel que fa a l’estructura i funcionament explica allò que s’ha incorporat de nou: la comissió tècnica 
(que estarà formada per tècniques de l’IMET), a través de la qual es dinamitzarà el Consell i formaran 
part de les comissions de treball. Com a novetat ja no es preveu la Comissió permanent, sense que això 
comporti treure cap funció o competència del consell. Continua explicant que caldrà establir un calendari 
per fer la renovació dels membres i fer una difusió i informar a la ciutadania perquè hi hagi una 
participació important durant el procés de renovació.  

S’obre un torn de paraules.

Es planteja, per part dels membres assistents, les següents qüestions:  qui vota en aquest procés, si ha 
de votar tota la comunitat educativa, i si se centralitzarà a l’IMET, ja que això comportarà moltes meses 
electorals.

La Sra. Nevado respon que es vota per sectors,  es podran presentar per sectors i entre ells es voten 
(per exemple, sectors de mestres de tots els centres ....), per això cal un bon procés de difusió.

El president diu que es tracta d’un procés llarg i costós, però per això és necessari fer un bon procés i 
incentivar la participació.

Proposta de continuïtat de la representació dels membres del Consell al Consell d’Administració 
de l’Institut Municipal d’Educació.

El president explica que en el Consell d’Administració de l’IMET hi han de formar part dos representants 
del Consell escolar. Actualment ho són la Sra. Blanca Carrión i Maria José Rivas, que només han estat 
dos cursos i es proposa que continuïn fins que es renovi els membres del consell

La proposta s’aprova per part dels membres assistents. 
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Presentació de la proposta de Pla de Treball del Consell per al curs 2023-2024.

El president passa la paraula a la Sra. Maria Rosa Nevado.

La Sra. Maria Rosa Nevado passa a exposar la proposta de pla de treball i calendari del Consell per al 
curs 2023-2024:

“Proposta de Pla de treball i calendari del Consell Municipal d’Educació de Tarragona curs 2023-
2024

Plenari CEM del 23 d’octubre de 2023
OBJECTIUS CURS 2023-2024

1. Fer difusió del nou Consell Municipal d’Educació com a principal òrgan de participació de la 
comunitat educativa de Tarragona.

2. Constituir el Consell Municipal d’Educació de Tarragona.
3. Donar difusió al treball desenvolupat a les Comissions de treball.
4. Crear vincles amb els altres consells municipals.

PROPOSTA DE CALENDARI PLENARIS CMET CURS 2023-2024

1r. Plenari

(octubre)

Proposta temes a tractar:

 Informació del procés de constitució de nou CMET.
 Pla de treball.
 Informació de les comissions de treball.
 Dades inici de curs.
 Altres temes d’interès a tractar.

2n. Plenari

(febrer)

Proposta temes a tractar:

 Seguiment del procés de constitució del nou CMET.
 Previsió preinscripció escolar curs 24-25.
 Informació Comissions.

3r. Plenari

(juny)

Proposta temes a tractar:

 Plenari de tancament del Consell Escolar Municipal amb els 
següents temes a tractar:

a. Resultats Preinscripció escolar.
b. Proposta dies lliure elecció.
c. Informació de les comissions de treball.
d. Propostes treball 24-25.

 Plenari extraordinari de constitució del nou CMET.
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Proposta de calendari del procés de constitució del nou CMET
Octubre 2023

• Organitzar el plenari de continuïtat amb els temes previstos a tractar.
• Donar compte de les actuacions educatives del primer trimestre.
• Preparar accions de difusió de la posada en marxa del Consell (cartell, documents, etc.).

Novembre 2023
• Iniciar el procés d’elecció dels nous membres.
• Sol·licitar a les entitats representades en el Consell la designació dels seus 

representants.

Gener 2024
• Posar en marxa el procés d’elecció dels membres dels consells escolars de centres, dels 

diferents sectors representants al Consell. Aquest procés s’iniciarà una vegada estiguin 
constituïts els nous consells escolars de centres, previst a final de desembre de 2023.

Febrer- març 2024
• Publicar a la web municipal i a taulers dels centres educatius la llista dels possibles 

candidats.
• Obrir el període de presentació de candidatures.
• Elaborar la llista de candidats.
• Presentar el calendari de votacions.
• Procés d’eleccions dels candidats.

Maig-juny 2024
• Tancament del procés i constitució de consell amb els nous membres.”

S’obre un torn de paraules.

Es planteja per part dels membres assistents, si hi haurà una vinculació entre el Consell Municipal 
d’Infants i Consell de la FP dins el Consell Municipal d’Educació. Es pregunta  si el Consell Municipal 
d’Educació serà un paraigües mes gran englobant tots els consells. 

La Sra. Nevado respon que els membres dels Consell Municipal d’Infants fan propostes amb els temes 
que poden estar relacionats, i pel que fa al Consell de la FP si hi ha una fira o àmbit d’actuació, a nivell 
d’educació, s’informa i s’intenta vincular els temes que es treballen.

La Sra. Clàudia Aznar, directora de l’IMET, diu que hi ha punts que conflueixen, però el Consell Municipal 
d’Educació no és el paraigua de tots els consells. La mirada del nou Consell municipal d’Educació, és 
passar de l’escolar a l’educatiu. 
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La Sra. Elvira Vidal, representant del grup municipal Junts, pregunta si d’entre els representants 
d’entitats s’ha previst que hi ha hagi algun representant del Consell municipal de la discapacitat.

La Sra. Aznar, respon que el Reglament ja està aprovat i, en tot cas, mentre es vagi treballant amb el 
nou reglament si sorgeix la necessitat de modificat la seva composició, més endavant es pot plantejar, i 
si es considera que no estan prou representants, si hi ha algun tema que hi ha vinculació se’ls pot 
convidar. Finalment diu que formen part d’una comissió tècnica de treball. 

Inici de les comissions de Treball

Pren la paraula la Sra. Aznar i diu que normalment en els Consells escolars s’informa respecte les 
actuacions de les Comissions de Treball. Durant aquest curs s’han d’anar renovant els membres del 
Consell, però cal continuar amb les comissions que fins ara estaven treballant. Diu que espera que les 
comissions continuïn treballant amb tots aquells membres que ja en formaven part i anima a tots aquelles 
membres nous del Consell a participar-hi. 

La Sra. Aznar continua explicant les tres Comissions de treball que hi ha:

• La Comissió de l’Observatori per a l’equitat, aquesta és obligatòria. En aquesta e proposa, avalua i 
reflexiona tot el que fa referència a les dades d’escolarització, per mirar de fer una ciutat amb una 
escolarització més equilibrada. Això val, tant pel que fa a les dades d’escolarització, com per totes 
aquelles altres mesures perquè Tarragona sigui més equitativa. Per exemple, en les últimes reunions 
es van plantejar propostes, com l’acompanyament a famílies, formació en termes d’equitat...i planteja 
que potser es podria fer un pla d’actuacions per concretar-les. 

• Comissió de Camins escolar. Explica que la presidenta, fins ara, era la Sra. Blanca Carrión, i en 
aquesta comissió es treballava per incentivar la mobilitat més autònoma i s’hi feia participar altres 
departaments (mobilitat, urbana...), tot i que darrerament no s’han pogut reunir gaire. Aprofita per 
explicar que les comissions no cal que siguin permanents, es poden constituir i si es considera  que ja 
no és d’interès es poden finalitzar.

• Comissió per a una Ciutat inclusiva. En aquest punt la Sra. Aznar li passa la paraula a la Sra. Sandra 
Valls.

Pren la paraula la Sra. Sandra Valls, representant dels centres d’educació especial. Explica que aquesta 
comissió va sorgir de la necessitat de la ciutadania. Es va iniciar l’any passat, i s’han reunit 5 o 6 
vegades amb l’objectiu, no tant de l’educació dins els centres educatius, sinó de treballar en l’àmbit del 
lleure educatiu, i altres activitats fora escola on les famílies no hi poden accedir....Arrel d’aquí es va 
arribar a la conclusió de quines necessitats hi ha i que es pot fer des de l’Ajuntament per ajudar. Es va 
fer una enquesta i la idea és aprofitar la feina que ja s’ha fet i tirar-la endavant. Per acabar,  demana que 
tothom que hi vulgui participar per proposar i plantejar coses, seran molt benvinguts. 

El president diu que qualsevol inquietud o si els membres del Consell consideren que cal crear una nova 
comissió per a tractar algun tema que els preocupi o considerin d’interès, endavant, i esperona a la 
participació.

Informació inici de curs
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6.1. Informació inici de curs educació infantil, primària i secundària. 

El president passa la paraula a la Sra. Alba Cotes, tècnica municipal de l’OME, per tal que expliqui les 
dades d’inici de curs. 

Abans de l’exposició de les dades, pren la paraula la Sra. Aznar i diu que, com sempre, el Departament 
d’Educació els convocarà a una taula de planificació i pensa que és important que, després de l’exposició 
de les dades,  els membres del Consell plategin totes aquelles propostes i reflexions que considerin 
d’interès  traslladar a la taula mixta amb la Generalitat. 

Pren la paraula la Sra. Cotes i abans d’exposar les dades, explica que  tota aquesta informació d’aquesta 
presentació de les dades d’inici del curs 2023-2024 s’ha extret a data 26 de setembre de 2023, i es 
penjarà a la web municipal. Tot seguit passa a exposar les dades:
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S’obre un torn de paraules

Es plantegen un seguit de preguntes respecte les dades exposades:

Es planteja per part dels membres assistents, els motius de les sol·licituds descartades, si ha estat per 
canvi de centre o per quin motiu. També es pregunta si en aquestes 748 sol·licituds rebudes fins el 17 
d’octubre de 2023, que surt a la informació, estan comptabilitzat els que ja estan escolaritzats però volen 
canviar de centre.

La Sra. Cotes respon que els motius de les sol·licituds descartades, s’hauria de revisar, però molt 
provablement és perquè la comissió ha valorat que no s’acredita algun dels requisits del decret. Pel que 
fa a les 748  sol·licituds, respon que fan referència a alumnat que està escolaritzat a Tarragona des del 
maig fins ara. El gran gruix (potser un 80%), és alumnat no escolaritzat a Catalunya i l’altra 20% serien 
canvis de domicili, situacions excepcionals, sol·licituds descartades...

El Sr. Francisco Sardaña Álvarez, representant dels centres d’educació secundària privats,  pregunta si 
aquestes dades de grups per sobre de la ràtio es refereix a la ratio de cada curs i diu que increment de 
ratio no vol dir increment d’alumnes.



 

B
A

S
E

_M
_0

04
05 Document signat electrònicament Podeu consultar la seva autenticitat. mitjançant el codi de 

verificació 15250124151631027163  a https://seu.tarragona.cat/validador Pàg 14 / 16 

La Sra. Cotes respon que fa referència a l’increment de ratio sobre l’oferta inicial, i que l’increment de 
ratio ha anat disminuint amb els anys, però no és sobre els 25, sinó que es calcula en funció de l’oferta 
inicial en cada etapa. A I3 era 20 però a la resta de nivells a tingut una oferta diferent. 

El Sr. Víctor Pomerol, representant de Consell Escolar de Centre, pregunta com és que no es poden tenir 
les dades de les llars d’infants no municipals. 

La Sra. Clàudia Aznar respon que sí es poden tenir però s’han de demanar al Departament d’Educació i 
es tarda més. 

El Sr. Pomerol diu que és important tenir les dades de les llars d’infants perquè així pots valorar les 
necessitats. 

La Sra. Aznar respon que les dades no acaben aquí, ja que a banda de les dades d’infantil i primària, 
també està previst exposar les dades de les Llars d’infants municipals, del Centre Municipal de Formació 
d’Adults. I recorda als membres assistents que poden plantejar les qüestions o propostes,  respecte i la 
matrícula per traslladar al Departament d’Educació, 

El Sr. Jordi Fortuny, representant del grup municipal ERC demana si es podes aclarir les dades que 
consten en la presentació que s’ha fet, respecte el nombre d’alumnes matriculats a educació infantil, 
pregunta sí el 44,2 % és al centres públics o concertats.

La Sra. Cotes aclareix que el nombre d’alumnes matriculats a educació infantil  és del 44,2% als centres 
concertats i del 55,8% als centres públics, que la llegenda dels diagrames està al revés. 

El Sr. Pomerol diu que si es compara l’increment de ratio dels centres públics i del concertats, a les 
etapes d’Educació infantil i primària, a l’escola pública aquesta ratio augmenten i en el concertat es 
mantenen. 

La Sra. Neus Roig, representant dels sindicats, diu que es queda amb la idea que si oferim un servei 
públic, no es tracta tant de mirar com està la públics vers la concertada, sinó que cal vetllar perquè  no es 
tanquin línies i que es doni una resposta a la ciutadania.

El Sr. Jordi Satorra, representant dels centres d’educació secundària privats, diu que quan es té un 
percentatge damunt de ratio es pateix, tant l’escola pública com la concertada i cal que l’administració, si 
pot, miri de baixar aquesta ratio. Considera que  aquestes noves incorporacions es fan en un escenari ja 
molt tensionat, tots plegats, públics i concertats acaben oferint un servei que es pot veure afectat i 
dificulta la feina. Diu que seria bo baixar aquesta tendència i insistir a la Generalitat que cal que es 
contingui aquest increment de ratio.

La Sra. Maria Teresa Franch, representant d’aFFaC, diu que a proposta que s’hauria de fer és no tancar 
grups a I3 perquè si no mai s’esgotarà aquesta sobre ratio a la secundària i si cal posar més grups a 
secundària, caldria demanar-ho.
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La Sra. Aznar respon al Sr. Satorra que  l’any passat, en una sessió com la d’avui, es va tenir en compte 
la demanda que va planteja de tenir en compte aquet percentatge de matrícula oberta a l’hora de fer 
l’oferta i es va traslladar al Departament d’Educació. Diu que es tornarà a trasllada aquesta demanda a la 
propera taula de planificació prevista pel novembre.

La Sra. Valls, diu que a nivell d’escoles d’educació especial el perfil de l’alumnat que tenen, que és de 
salut mental i l’escola no té el personal per atendre segons quines situacions, ni de personal ni tampoc 
d’espais, ja que a nivell d’escoles s’han de buscar uns espais que no tenen i, en molts moments, es 
troben que tenen un alumnat que segons quins moments no poden atendre. 

La Sra. Clàudia Aznar respon que es reiterarà aquesta situació i demanda de recursos als serveis 
territorials. 

El Sr. Enric Verdú, representant del Consell Escolar de Centre, planteja si potser s’hauria de relativitzar 
aquest augment de ratio, ja que, d’acord amb les dades que s’han exposat, hi ha 4% matrícula viva i, per 
tant, entén que un 4% d’un grup representa una persona més sobre l’acumulat de la matrícula viva. 

6.2. Dades inici de curs Llars d’infants municipals

El president passa la paraula a la Sra. Anna Chiveli, coordinadora de llars d’infants municipals, perquè 
expliqui les dades. 

- La Sra. Chiveli explica que l’escolarització a llars d’infants, a tota Tarragona, és del 38% de la població 
de 0 a 3 anys, un 20% d’aquest percentatge serien de les llars d’infants municipals i la resta són d’una 
llar de la Generalitat (que té 56 places) i la resta de les llars d’infants concertades. La mitjana a 
Catalunya és del 39%. Continua explicant que a les llars d’infants municipals, tenen totes les places 
ocupades i amb una llista d’espera molt gran, només hi ha 5 vacants. 

- El president passa la paraula al Sr. Ramon Casamitjana, director del Centre Municipal de Formació 
d’Adults.

- El Sr. Ramon explica que portaven uns cursos complicats a nivell de matrícula, ja que va baixar amb la 
pandèmia, situació que, conjuntament amb els preus públics que hi havia, amb un sistema de bonificació 
en funció de la renda que s’havia de sol·licitar aportant molta documentació, no ajudava a incrementar la 
matrícula. 

Continua explicant que amb els nous preus públics s’ha passat de 450 alumnes a més de 755. 
Explica les formacions que fan: cursos de català, castellà, idioma, informàtica, instrumental, GES1 i 
GES2, l’accés a grau mitjà, a grau superior i l’accés a la universitat, en total es fan 40 cursos. Finalment 
vol posar l’accent en la importància dels ensenyaments del centre, ja que cal tenir en compte que 
ensenyen a llegir i escriure a persones de més de 18 anys, i estan contents amb la tasca que fan. 

- La Sra. Aznar explica les dades d’inici de curs de l’Escola municipal de música, ja que el director no ha 
pogut assistir. Diu que la matrícula està en 483,  ha pujat respecte l’any passat, tot i que no estan als 
nivells que voldrien. Continua explicant que aquest curs s’ha apostat per traslladar una de les tres seus 
que té l’Escola de Música, de l’Espai de trobada (on no s’acabava d’assolir que la gent del barri es 
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matriculés) a l’escola Els Àngels, el que ha suposat un augment de matrícula d’alumnat del barri, amb el 
que s’ha aconseguit fer arribar la música a tots els infants.

I sense cap altre assumpte a tractar, essent les 19:40 hores del dia assenyalat, s’aixeca la sessió  per 
ordre de la Presidència, de la qual cosa jo, secretària delegada, en dono fe.

Vist i plau                                                                                               La secretària delegada,

El president delegat,
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